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Kungsholmens stadsdelsförvaltning 
 

 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 11 december 2023 
Plats: Kungsholmens stadsdelsförvaltning sammanträdesrum lilla 
Essingen Tekniska nämndhuset Fleminggatan 4 
 
Närvarande: 
Roger Andersson, PRO 
Karin Schiöld, SPF 
Björn Sundström, SPF 
Anita Nordin Vik, PRO 
Birgitta Thulin, SPF 
Marie-Pierre Labadie, SPF 
Boel Seldén, SPF 
Kim Åsberg, PRO 
 
Övriga medverkande: 
Lena Slotte, avdelningschef  
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
Ing-Marie Åslund, PRO (adjungerad) 
 
Frånvarande: 
Anders Lidbeck, SPF 
Birgitta Dangården, SPF 
 
 
Justeras: 
Roger Andersson (PRO), Karin Schiöld (SPF) 
           
 
§ 1 Föregående protokoll samt godkännande av dagordning  
Föregående protokoll samt förslag till dagordning godkänns.  
 
§ 2 Val av ordförande och justerare 
Roger Andersson väljs till ordförande och utses att tillsammans med 
Karin Schiöld justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Information från stadsdelsförvaltningen 
Serafen har öppnat den sista tomställda avdelningen, som varit 
stängd sedan pandemin då behövet av platser var lägre.   
 
§ 4 Budget- och verksamhetsplan 2024, Lena Slotte, Elin 
Sundberg 
Lena Slotte och Elin Sundberg redovisar budget- och 
verksamhetsplan 2024. Presentationen biläggs protokollet.  
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§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 14 december 
Pensionärsrådet behandlar följande ärenden: 
 
Ärende 1 -6 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 7 Svar på medborgarförslag om att falla rätt  
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens synpunkter och förslag.     
 
Ärende 8 
Inga synpunkter.  
 
Ärende 9 Resultat av Socialstyrelsens brukarundersökning – så 
tycker de äldre om äldreomsorgen 2023                                           
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ” Pensionärsrådet 
stöder förvaltningens synpunkter och förslag och då speciellt i 
avvaktan på vidare analys av de resultat som kommer att redovisas i 
äldreomsorgens verksamhetsberättelse för 2023. Men redan nu är vi 
förvånade över följande under rubrikerna: 
 
Särskilt boende                                                                                    
Den förvånansvärde låga svarsfrekvensen 44,2%. De boendes oro 
och ångest respektive ensamhet på 88 % samt 80% när man i stort 
har positiva värden på mellan 80-90% på alla andra frågor. Samt att 
siffrorna ligger så lågt som 46% för information om tillfälliga 
förändringar och vart de boende ska vända sig med sina synpunkter. 
                                                  
Hemtjänst                                                                                             
Omvårdnadstagarnas oro och ångest respektive ensamhet på 92 % 
samt 83% när man i stort har positiva värden på mellan 80-90% på 
alla andra frågor.  Sedan saknar vi naturligtvis siffror på 
personalkontinuiteten, 14-dagarsregeln, vilken kanske är den 
viktigaste frågan inom hemtjänsten idag.”   
 
Ärende 10 Månadsrapport november 2023 
Ingen dokumentation. Detta förvånar pensionärsrådet, då det är en 
prioriterad och aktuell fråga att ta ställning till då den enbart är 
aktuell till nästa månadsrapport. 
 
Ärende 11 Val till pensionärsrådet 2024       
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens synpunkter och förslag. 
 
Ärende 12-13  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 14 Svar på skrivelse om öppettider för idrottslokaler          
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens synpunkter och förslag, men 
beklagar bristen på alla typer av föreningslokaler på Kungsholmen. 
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Ärende 15 Utredningen om författningsberedskap inför framtida 
pandemier 
Pensionärsrådet lämnar inga synpunkter på denna fråga, utan får för 
vår del får behandlas centralt av våra respektive organisationer. 
 
Ärende 16 Motion om att bygga större bostäder i innerstan 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens synpunkter och förslag. 
 
Ärende 17-19 
Inga synpunkter.  
 
Ärende 20 Anmälan av balanslista                                                     
Inga synpunkter, men vi önskar få tillgång till 
”Verksamhetsplanenen för Kungsholmens stadsdelsnämnd 2024” i 
god tid för pensionärsrådets sammanträde 2024-01-22. 
 
Ärende 21 Anmälan av pensionärsrådets protokoll 
Ingen dokumentation (Pensionärsrådets sammanträdesprotokoll från 
11 december, detta protokoll) 
 
Ärende 22 
Inga synpunkter.  
 
Ärende 23-25 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 26 
Inga synpunkter.  
 
§ 6 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Inga synpunkter.  
 
§ 7 Sammanträdestider 2024 
Förslag till sammanträdestider godkänns enligt nedan. Tidpunkt för 
sammanträdena bestäms till klockan 10.00-12.00. Förmöte där 
enbart rådet deltar blir klockan 09.00-10.00. Plats för 
sammanträdena är Tekniska nämndhuset. 
 
Datum pensionärsrådet 2024:  
2024-01-22 
2024-02-19 
2024-03-18 
2024-04-22 
2024-06-10 
2024-08-26 
2024-09-23 
2024-10-21 
2024-11-18 
2024-12-09 
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§ 8 Inkomna skrivelser inbjudningar m.m 
Inget att rapportera. 
 
§ 9 Övrigt 
Pensionärsrådet önskar ha förlängt förmöte på sammanträdet i 
januari. Rådet börjar därför först 10.30. 
 
Pensionärsrådet lyfter att snöröjningen fungerar mycket dåligt på 
Kungsholmen. Lena Slotte lyfter det med ansvarig på förvaltningen. 
 
Tidningen Mitti har informerat om planerade ändringar av 
busslinjer. Pensionärsrådet noterar att busslinje 54 planeras att 
ändras där hållplatsen utanför särskilda boendena Serafen och 
Pilträdet dras in. Detta är olämpligt ur tillgänglighetsperspektiv för 
äldre.  
 
Pensionärsrådet lyfter att det är väldigt kallt på Fridhemmet och att 
det blåser kallt från fönstren.  
 
Planering av gäster och teman 2024: 

- Genomgång av iPads, hur de fungerar och uppdateras 
(januari) 

- Dietist  
- Ny äldreombudsman  
- Ordförande samt vice ordförande i nämnden 
- Micasa 
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Stockholm


